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Concept. 

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van de Vereniging Buurtraad 
Steenvoorde d.d. 22 april 2010.    

Agendapunt 1: Opening. 

Mevrouw Els Schröer‐Leenders opent de vergadering om 20.10 uur. Het is de 35e jaarvergadering.  Zij 
geeft een toelichting waarom zij alleen achter de bestuurstafel zit, slechts geflankeerd door de notulist, 
Jan Vleghert. Het Dagelijks Bestuur bestaat tot het moment van de verkiezing van nieuwe leden, (later in 
deze vergadering) uit een crisisbestuur en dat bestuur bevindt zich, t/m de komende verkiezing, in de 
zaal. 

De opkomst bestaat uit 29 personen.(Zie presentielijst, als bijlage) Op zich niet slecht. Els memoreert dat 
het een bewogen jaar was, met het ziek worden en overlijden van onze voorzitter, de heer Leo van 
Wieringen. Leo die, ondanks zijn ernstige ziekte, toch veel zelf wilde blijven doen. Begrijpelijk, maar 
daardoor weinig overdracht van kennis en feiten na liet.  Idem, voor wat betreft het ziek worden van Wil 
Fortuin; een kracht met kennis en ervaring. Met behulp van Cobie Burgwal en Cees van Delft, en met 
instemming van het Algemeen Bestuur,  is het Els gelukt om een crisisbestuur te formeren en aan te 
sturen. 

Daarom is het eerste doel van deze vergadering:  een nieuw Dagelijks Bestuur te kiezen, dat voldoende 
draagkracht heeft om de Vereniging Buurtraad Steenvoorde te leiden. 

Zij richt het woord tot de weduwe van Leo en biedt haar, namens alle aanwezigen, een boeket bloemen 
aan. 

Agendapunt2: Vaststelling van de agenda. 

 De agenda voor deze avond ziet er wat anders uit, vanwege het opheffen van het crisisbestuur en de 
verkiezing van de nieuwe leden in het Dagelijks Bestuur.  Met de vaststelling van de agenda gaat 
iedereen akkoord. 

Afmeldingen zijn er ontvangen van de leden: Bert Disser, Ron Fitz, Ron Haak, de heer J.L. Leidelmeyer, 
en de dames Elly van der Meer en Margot Reesink. 

Agendapunt 3. Benoeming stemcommissie en verkiezing bestuursleden.  

Iedereen akkoord.  Er wordt, aan dit agendapunt toegekomen,  een schorsing ingelast om te kunnen 
stemmen en daarna deze stemmen te tellen. 

De heer Wim Nijhuis maakt vervolgens de uitslag van de stemming bekend. Uitgebracht zijn 30 geldige 
stemmen, inclusief  vier volmachten. De kandidaat‐bestuursleden hebben niet aan de stemming 
meegedaan. 

 Resultaat: 

 Ineke van Vliet (beoogd voorzitter) 29 stemmen vóór, 1 onthouding;  

Tonny Bekink‐Ladenius: 28 vóór, 2 onthoudingen; 
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 Cees van Delft: 29 vóór, 1 onthouding;  

Jan Vleghert: 29 vóór, 1 onthouding. 

Agendapunt 4. Benoeming bestuursleden en opheffing van het “Crisisbestuur” 

 De voorgedragen leden zijn allen benoemd en het nieuwe Dagelijks Bestuur is dus een feit, met Ineke 
van Vliet als voorzitter. 

Agendapunt 5: Mededelingen. 

Vanaf hier neemt  Ineke van Vliet, als nieuwe voorzitter, de vergadering over.  Zij memoreert de 
spanning welke een stemming nu eenmaal met zich mee brengt en bedankt de stemcommissie voor 
haar werk. 

Tevens bedankt zij Els voor haar inzet tijdens de hierboven genoemde periode. Veel werk kwam op haar 
schouders neer. Namens alle aanwezigen wordt óók Els in de bloemetjes gezet. Vervolgens staat de 
nieuwe voorzitter stil bij de afwezigheid (wegens ziekte) van Wil Fortuin. Haar inzet wordt gemist. Het 
bestuur is haar voor die inzet erkentelijk en wil een tegenprestatie leveren. Hoewel de statuten daarin 
nog niet voorzien stelt Ineke voor om Wil Fortuin tot “Lid van Verdienste” te benoemen. Dit voorstel 
wordt met algemene stemmen en applaus aangenomen. Namens alle aanwezigen gaat een boeket naar 
haar adres.  

“Wat één keer kan moet twee keer kunnen” vindt de voorzitter. Cobie Burgwal is al vanaf 1980 bij de 
VBS. Als penningmeester bekleedt zij een vertrouwensfunctie. Cobie deed en doet méér dan normaal 
voor de Vereniging Buurtraad Steenvoorde.  Oók lid van verdienste? !  Opnieuw klinkt een unaniem: 
“Ja!”. En ook Cobie ontvangt een fraai boeket als dank van allen. 

Ineke doet nog eens een oproep aan allen om te helpen zoeken naar een nieuwe penningmeester!!!! 

Agendapunt 6: Ingekomen stukken.  

Er is een mededeling van de gemeente ontvangen om de jaarstukken van 2009 en de begroting  2011 
vóór 1 mei 2010 toe te zenden. Deze zullen behandeld worden in de loop van de vergadering. 

Agendapunt 7: Verslag van de vergadering, gehouden op 23 april 2009.  

Pagina 2 van het verslag: de heer Nijhuis verzoekt om geen afkortingen te gebruiken in de verslagen. 

De heer Warnink vraagt aandacht voor punt 8 op pagina 2: “Mensen maken de Muziekbuurt” Han 
Bruinink ziet geen gat in de aanpak vanwege de eigen inbreng door Woningcorporaties “Rijswijk 
Wonen” en “Vidomes”. Wil verder als tekstuele wijziging: in plaats van “werkgroep Muziekbuurt” de 
“Bewonersorganisatie  Muziekbuurt” als aanduiding gebruiken. 

Verslag is verder goedgekeurd. Met dank aan de heer Bert Disser.  

Agendapunt 8: Vaststelling Jaarverslag 2009. (Algemeen, financieel‐ en verslag kascommissie) 

Het jaarverslag heeft een nieuwe lay‐out gekregen. Wordt positief ontvangen. Dank aan alle mensen die 
hieraan hebben meegewerkt. Tegen de tijd dat het jaarverslag 2010 gemaakt moet worden vragen wij 
jullie om het aantal activiteiten op te geven. 
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Financieel  Jaarverslag: is akkoord.  

Kascommissie. De heer Nijhuis wijst er op dat de kascommissie een brief aan het bestuur heeft 
geschreven. Ineke: “Deze is door het bestuur nooit ontvangen!” Nijhuis: “De strekking van de brief komt 
er op neer dat sommige clubs geld over houden waarmee eigenlijk iets extra’s  voor de club zou kunnen 
worden gedaan”. Ineke: “Jammer dat die brief er niet is. Wij juichen de intentie daarvan van harte toe!” 

Ineke leest de decharge van de penningmeester, door de kascommissie, voor. 

Agendapunt 9:  Vaststelling van de Begroting 2011.  

De heer Pattenier merkt op dat de 3 woontorens welke langs de Sir Winston Churchilllaan staan, onder 
het werkgebied van Steenvoorde‐Noord vallen. Wanneer deze torens straks bevolkt zijn komt de 
subsidie per inwoner aan deze bewonersorganisatie toe en niet aan de Bewonersorganisatie 
Steenvoorde‐Zuid.  Gaarne een correctie en zeker in het exemplaar dat bestemd is voor de gemeente. 
(Opmerking is juist. Correctie in de reeds verspreide exemplaren is helaas niet meer mogelijk. 
Aanbeveling wordt meegenomen bij toekomstige berekeningen. ‐‐Notulist) 

De Bewonersorganisatie Muziekbuurt vraagt een hoger bedrag aan subsidie dan overeenkomt met het 
aantal inwoners. Reden: de extra inspanningen in communicatie naar de bewoners vanwege de plannen 
met “Mensen maken de Muziekburt”. De voorzitter leest de brief voor welke zij heeft samengesteld en 
die, als toelichting, de aanvraag naar het gemeentebestuur zal vergezellen. De heer Warnink vindt de 
brief prima. Pagina 37 van de begroting  is daarmee uitgebreid behandeld. 

De heer Verwoerd maakt enige kanttekeningen bij de Bewonersorganisatie Muziekbuurt met betrekking 
tot kleine onderlinge verschuivingen in de budgetten tussen de sociaal‐culturele organisaties en de 
bewonersorganisatie. Waarvan akte. 

Agendapunt 10: Werkplan 2011.  

Ineke geeft uitleg waartoe dit plan dient. 

Voorgenomen statutenwijzigingen:  twee voorstellen om mee te beginnen.  

‐1e: de leden van het Dagelijks Bestuur kunnen voortaan óók lid van een werkgroep zijn;  

‐2e: er kunnen voortaan leden tot lid van verdienste worden benoemd. 

 De heer André Pattenier wordt bedankt voor de aantrekkelijke opzet van de website Vereniging 
Buurtraad Steenvoorde.  Het verdient aanbeveling om hierop regelmatig naar elkaars inspanningen  te 
kijken. Benadrukt wordt tevens het belang van “verjonging” in de doelgroepen. 

Ineke benadrukt bovendien het belang van de bewonersorganisaties. De heer Verwoerd: 2010 is helder, 
maar 2011 niet. Antwoord:  “De bewonersorganisatie Muziekbuurt heeft een half jaar geleden al 
aangegeven onder de organisatievorm van de Vereniging Buurtraad Steenvoorde te willen blijven!” 

Het plan “Mensen maken de Muziekbuurt” loopt een half jaar achter op de planning. De uitwerking van 
de verkiezingen in Rijswijk zal die ontwikkeling, op zeker, niet versnellen!  

De heer Theo van Leeuwen geeft nog eens aan dat “Sociaal‐Cultureel”  van de Muziekbuurt unaniem te 
kennen heeft gegeven bij de Vereniging Buurtraad Steenvoorde te willen blijven. 
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Ineke benadrukt de belangrijkheid om jongeren aan te trekken en activiteiten te ontplooien  welke 
aansluiten bij de verlangens van de bewoners. 

De vergadering gaat akkoord met het invoegen van dit werkplan in de stukken welke naar de gemeente 
gaan. 

Agendapunt 11:  Benoeming leden van de kascommissie voor het komende jaar.  

Benoemd zijn: de heren Wim Nijhuis en Paul Stam, met als reservist: de heer Frans Kalse. 

Agendapunt 12:  Wat verder ter tafel komt. 

De heer Cees van Delft merkt op dat het doodzonde is dat er tijdens het weekeinde geen activiteiten in 
dit gebouw zijn. Het bestuur van de Vereniging Buurtraad Steenvoorde heeft daarom besloten een 
aantal dansmiddagen te organiseren. Meerdere plannen worden nog uitgewerkt. De muzikale 
uitwerking daarvan zal hij voor zijn rekening nemen.  

Ineke: ons kopieerapparaat is verouderd en er is een offerte ontvangen voor vervanging.  Als dat 
gebeurt zal een apparaat met kleurencapaciteit de voorkeur genieten. Voor vervanging is instemming 
van de leden nodig.  De heer Nijhuis namens de vergadering: gelijk doen! Nu spijkers met koppen slaan! 
Tussentijds overleg met achterban niet nodig.  Vergadering akkoord.  Cees van Delft: “Strandwalfestival” 
14 juni vergadering in het stadhuis. De werkgroep Muziek heeft vorig jaar meegedaan. En met succes. 
Bij interesse voor deelname: contact opnemen met Cees van Delft.  Het Festival wordt gehouden van 9 
t/m 12 september a.s. 

Mevrouw Tonny Bekink:  Verzoek ontvangen van “Welzijn Rijswijk” om de roosters van de werkgroepen 
met betrekking tot het reserveren van de zalen te laten lopen van januari t/m december. Daarom nu de 
periode van na de vakantie t/m december aanleveren en voor volgend jaar de periode 01‐01 t/m 31‐12 
aanleveren. 

Agendapunt 13: Rondvraag.  De heer  Verwoerd wenst het nieuwe bestuur veel wijsheid en succes toe. 

De heer Warnink benadrukt eens te meer dat hij de afwezigheid van de heer Bert Disser heeft gemeld. 

Agendapunt 14: Sluiting. 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering af.  Zij bedankt allen voor de snelle 
behandeling van de agendapunten en het vertrouwen dat daaruit blijkt en nodigt een ieder uit voor een 
drankje “ter verbroedering en uitwisseling van ervaringen”. 

Bijlage: Presentielijst. 

“Stervoorde”, 27 april 2010,  

Jan Vleghert, notulist. 

 

                                                                             


